
 

Referat fra ordinær generalforsamling d. 24-06-2021 
 
Fremmødte: nr. 5, 7, 11, 13, 15, 19, 24, 27, 28, 33, 35 og 39 
 
Bestyrelsen bød velkommen til de fremmødte. 
 
Punkt 1: Valg af dirigent. 
Vibeke nr. 27 blev valgt 
Generalforsamlingen er rettidigt varslet og indkaldt. 
 
Punkt 2: Formandens beretning. 
Se beretning på hjemmesiden. www.gf-lykkesholm.dk 

 

Punkt 3: Forelæggelse af regnskab til godkendelse.  
Regnskab blev fremlagt af kasseren. 
Regnskab godkendt. 
 
Punkt 4 Forslag fra bestyrelsen.  

 Punkt 4.1: Budget 2021, herunder fastsættelse af kontingent 
 

Afstemning om budget 2021 samt forslag om ekstra opkrævning af kontingent: 
 

Fremlagt budget godkendt: 9 

Fremlagt budget ikke godkendt: 3 

 
Regnskab godkendt. 

 

Punkt 5: Forslag fra medlemmerne 

Ingen indkomne forslag 

 

Punkt 6: Valg til bestyrelsen 

 Punkt 6.1: Valg af kassere for 2 år 

http://www.gf-lykkesholm.dk/


Line Sennek nr. 7 blev valgt 
 

 Punkt 6.2: Valg af bestyrelsesmedlem for 2 år 

Lene Tellstrøm nr. 11 blev genvalgt 

Punkt 7: Valg af 2 bestyrelsessuppleanter for 1 år 
Brian nr. 13 blev valgt 
Vibeke nr. 27 blev valgt 

 

Punkt 8: Valg af 1 revisor for 1 år 
Katja nr. 39 blev valgt 
 
Valg revisorsuppleant for 1 år 

Kasper nr. 24 blev valgt 
 

Punkt 9: Eventuelt 

a. Støj 

Kasper nr 24, spurgte om bestyrelsen havde hørt fra kommunen ang den nye 

gruppe der skal nedsættes omkring støj fra motorvejen, den nye bane mm. 

Bestyrelsen er ikke blevet kontaktet, men vil følge med i debatten og være aktive ift 

input.  

b. Hjemmesiden 

Kim nr 35, er uforstående overfor at der findes et andet regnskab på hjemmesiden 

end det han tidligere har modtaget. Han stiller i den forbindelse spørgsmål til 

bestyrelsens brug af hjemmesiden. Hvem vedligeholder den? Og skal den forsætte, 

når der ikke gøre mere inde på siden? Der findes gammelt materiale og den 

opdateres ikke. 

Alle i bestyrelsen er aktive på hjemmesiden – der er ikke kun en der har ansvaret. 

Bestyrelsen tager ordene til sig, og vil det kommende år få opdateret hjemmesiden. 

Formanden takkede for god fred og orden  


